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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

TEMSE

Beste inwoners  
van Temse

Met veel trots mag ik u voor 
de eerste keer toespreken als 
voorzitter van N-VA Temse. 
Een vernieuwd afdelings- 
bestuur zal de komende drie 
jaar zorgen voor verandering 
en vooruitgang. 

Dat de N-VA die principes 
hoog in het vaandel draagt, 
blijkt al meteen uit de snelle 
opmaak van het bestuurs- 
akkoord voor Temse. Ook van 
het nieuwe mobiliteitsplan 
maken we meteen werk, en 
daarbij betrekken we ook u 
als inwoner. U leest er verder 
in dit blad meer over.

We maken ook graag van 
deze editie gebruik om onze 
kandidaten voor de verkie-
zingen aan u voor te stellen. 
Voor het eerst levert N-VA 
Temse twee kandidaten: 
één voor het Vlaams en één 
voor het federaal parlement. 
Samen met u gaan we ook in 
Temse voor Vlaanderen,  
voor vooruitgang.

Kim Aluwé
Voorzitter N-VA Temse

Nieuw bestuur voor  
N-VA Temse

Op 21 februari kwamen de leden van N-VA Temse samen voor hun driejaarlijkse bestuursverkiezin-
gen. Het nieuwe bestuur telt een recordaantal van 24 leden. Kim Aluwé wordt de nieuwe voorzitter. 
Tot de vertrouwde gezichten behoren verder Gene Bosschaert, Tuur Brys, Paul Crutzen, Bert Louage, 
Raf Smet en Biser Zapryanov. Heel wat andere leden werden voor het eerst verkozen: Sonja Bollens, 
Veerle Dehamers, Veerle Lyssens, Gino Van Havere, Lieve Van Hove, Linda Van Nerom, Kurt 
Verbraeken en Luc Vermeulen. Ook de N-VA-mandatarissen maken uiteraard deel uit van ons be-
stuur: Lieve Truyman, Tineke van Britsom, Stephan Van der Gucht, Björn Van Asbroek, Davy  
De Rijbel, Werner Maerevoet, Geert Vandersickel, Cleo Callens en Martin Verheesen.

Temse heeft nieuw bestuursakkoord
Het nieuwe gemeentebestuur maakt al van bij de 
start van de nieuwe legislatuur werk van een goede 
dynamiek. De drie meerderheidspartijen N-VA, 
CD&V en Open Vld gingen onmiddellijk met volle 
overtuiging aan de slag voor de opmaak van het 
bestuursakkoord. Op de gemeenteraad van maart 
werd die politieke beleidsnota voorgesteld.

Alle fractie- en bestuursleden hebben aan het 
akkoord meegewerkt door gezamenlijk de klemtonen te leggen. Elke partij overlegde eerst afzonderlijk 
en daarna werden de prioritaire partijdoelstellingen gedeeld. Vervolgens hebben de 19 raadsleden van 
de meerderheid verder gebouwd aan een gedragen bestuursakkoord. Schepen van Financiën Stephan 
Van der Gucht heeft erover gewaakt dat de politieke beleidsnota financieel realistisch is.  
 
Ondertussen zit ook de administratie niet stil en wordt het bestuursakkoord omgezet in een meerjaren- 
plan dat in december klaar moet zijn. In april en mei voorzien we verschillende inspraak- 
mogelijkheden, zodat we ook uw inbreng kunnen meenemen bij de opmaak van dat plan.

Maak kennis met uw kandidaten 
voor 26 mei (p. 2 en 3)

Uw N-VA-fractie in het lokale bestuur.

Lieve Truyman Kim Aluwé



Kim Aluwé (29) is sinds februari 2019 
voorzitter van N-VA Temse. Sinds 2016 
maakt Kim deel uit van het bestuur en 
in oktober 2017 werd ze ondervoorzitter. 
Bij de gemeenteraadsverkiezingen van 
2018 werd ze verkozen tot eerste opvolger. 
Ze volgt de dossiers in de gemeente-
raad dan ook graag mee op om zo de 
N-VA-fractie te versterken. 

“In mijn job als archeozoöloge neem ik 
het verleden van de Vlamingen onder de 
loep door dierlijke resten uit archeolo-
gische opgravingen te bestuderen. Maar 
als jonge geëngageerde vrouw denk ik 
vooral na over de toekomst. Hoe kunnen 
we met realistische maatregelen onze 
welvaart beschermen en Vlaanderen 
versterken? 

Het verderzetten van de socio-econo-
mische hervormingen is zonder twijfel 
noodzakelijk. De taxshift en onder-
steuning van onze kmo’s leidden tot 
jobcreatie. Die zorgt voor een stijging 
van de welvaart en een daling van de 
armoedecijfers. 

Als jongere hecht ik bovendien veel 
belang aan verdere pensioen- 
hervormingen, zodat ook de volgende 
generaties nog van een pensioen kunnen 
genieten. Daarover moeten de  
gewesten zelf kunnen beslissen. Enkel 
een confederaal België biedt garanties 
voor een welvarend Vlaanderen, nu en 
in de toekomst.”

Uw mening over het mobiliteitsplan telt
Begin vorig jaar vroeg schepen van Mobiliteit Lieve Truyman een herziening van het 
mobiliteitsplan voor Temse. Kort daarop werd studiebureau Arcadis aangesteld. Na 
een lange procedure zal het vernieuwde mobiliteitsplan eind dit jaar klaar zijn. Het 
bevat meteen de mobiliteitsvisie voor de komende tien jaar. Uw mening dient  
daarvoor als basis.

De totstandkoming van een mobiliteitsplan 
is een omvangrijk proces dat bestaat uit 
drie fases. De eerste fase is de verkennings-
fase. Die werd afgewerkt eind 2018.  
Momenteel bevinden we ons in de tweede 
fase, de onderzoeksfase, die het langst 
duurt. De derde fase is de beleidsfase. Die 
zal resulteren in een beleidsnota met  
concrete acties.

Inspraak uit verschillende hoeken
Participatie van de burgers staat van bij 
het begin centraal in dit proces. Daarom 
hebben we de voorbije maanden een parti-
cipatietraject opgestart om bij de inwoners 
ideeën en voorstellen te verzamelen voor 
een vlotter, veiliger en duurzamer verkeer.

Het eerste inspraakmoment liep van  
20 februari tot 20 maart. Via het online 
platform Citizenlab of via postkaart kon u 
als inwoner ideeën insturen. Op 13 maart 

organiseerden we bovendien een workshop 
met vier themagroepen. Dat mobiliteit 
leeft bij onze inwoners, bleek zowel uit de 
respons via het online platform als uit het 
aantal deelnemers aan de workshop. 

Mobiliteit heeft ook tal van raakvlakken 
met ruimtelijke ordening, openbare werken, 
economie, duurzaamheid en milieu. Om 
een gedragen plan te ontwikkelen, hadden 
we dus van verschillende actoren inbreng 
nodig: inwoners, ondernemers, scholen, 
kinderen, de Vlaamse Milieu- en Natuur-
raad, de gemeentelijke commissie ruimtelijke 
ordening, De Lijn, NMBS, de provincie, het 
Agentschap Wegen en Verkeer, het Vlaams 
departement Mobiliteit en Openbare wer-
ken …

Participatie als uitgangspunt
Momenteel werken we de onderzoeksfase af 
en op 12 juni vindt een tweede participatie-

moment plaats. Daarbij leggen we op basis 
van alle input een aantal scenario’s aan u 
voor. In de toekomst willen we deze parti-
cipatieve manier van werken altijd hanteren 
bij grote projecten. Om die reden heeft 
N-VA Temse geijverd voor een schepen die 
over de beleidsdomeinen heen waakt over 
participatie. Tineke Van Britsom zal haar 
rol als schepen van Participatie dan ook vol 
gedrevenheid opnemen.

temse@n-va.be

Schepen van Mobiliteit Lieve Truyman, 
schepen van Participatie Tineke Van Britsom, 
fietsambtenaar Elise Vermeulen en dienst-
hoofd mobiliteit Davy Decock maken werk van 
een gedragen mobiliteitsplan.

Kim Aluwé
17de plaats Kamer

Uw kandidaten voor 26 mei
Voor het eerst levert N-VA Temse twee kandidaten voor de parlementsverkiezingen. Schepen Lieve Truyman staat op de lijst voor het 

Vlaams Parlement en huidig voorzitter van N-VA Temse Kim Aluwé is kandidaat op de federale Kamerlijst.
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Lieve Truyman (37) zetelt al sinds 2013 
in het schepencollege. Ze is in het nieuwe 
bestuur eerste schepen en kreeg, naast 
mobiliteit en cultuur, ook de bevoegd- 
heden openbare werken en nuts- 
voorzieningen toevertrouwd. Er zijn 
voor de medemens, interesse tonen in 
politiek en verantwoordelijkheid opne-
men zijn principes die haar met de pap-
lepel werden ingegeven. Gaandeweg nam 
het engagement toe en in 2012 zette ze 
actief de stap naar de gemeentepolitiek. 
Haar motto is: “Wanneer je je ergens 
voor engageert, moet je er ook maxi-
maal voor gaan en dapper de gevolgen 
dragen.” Met die visie in het achterhoofd 
heeft ze zich de afgelopen zes jaar ingezet 
als schepen, arrondissementeel bestuurs-
lid, partijraadslid en lid van het comité 
van toezicht van de N-VA.  

“Ik wil mij graag vastbijten in mobiliteits- 
dossiers, ruimtelijke ordening en de 
effecten ervan. Dagelijks voelen we 
in Temse de impact van onze ideale 
ligging in de Vlaamse ruit. Temse 
verdient dan ook een vertegenwoordiger 
op Vlaams niveau die deze materie 
van dichtbij kan opvolgen. Thema’s als 
ruimtegebruik, mobiliteit, economie en 
natuur en leefmilieu geven elkaar de 
hand en verdienen een verantwoord, 
evenwichtig beleid. Bovendien is onze 
samenleving een verbond tussen 
verschillende generaties: de huidige, de 
vorige én de toekomstige. Het is onze 
opdracht om alles wat op de aarde leeft 
goed te beheren. Er zijn voor ons  
Vlaanderenland dus nog heel wat  
uitdagingen.”

Rik De Rycklaan  
krijgt groene parking
Uit het parkeeronderzoek dat in 2017 werd afgerond 
bleek onder meer dat er te weinig publieke parkeer-
plaatsen zijn aan de oostzijde van Temse-Centrum. 
Een nieuwe randparking vormt de oplossing.  
Schepen Lieve Truyman zette de nodige stappen.

Lieve Truyman – schepen van Mobiliteit en sinds dit jaar ook van 
Openbare Werken – startte in 2017 opnieuw gesprekken op met  
De Vlaamse Waterweg. Als gevolg daarvan is De Vlaamse Waterweg 
nu wel bereid zijn gronden te verkopen. Ter hoogte van de Rik De 
Rycklaan komt er dus binnenkort een groene parking bij. Die zal 
ongeveer 76 parkeerplaatsen tellen, waaronder zes parkeerplaatsen 
voor mensen met een beperking en een tweetal ‘tutterparkings’ 
voor ouders met zeer kleine kinderen. Verder komt er aan het station 
een oplaadzuil voor elektrische voertuigen.

Voetgangersbrug naar het Scheldepark
Voor voetgangers komt er een vrijstaande witte brugconstructie 
richting Kasteeldreef en het Scheldepark. Op die manier kunnen  
ze veilig en vlot van de parking naar het Vita Scheldebad of  
Scheldepark gaan, zonder gehinderd te worden door ander  
verkeer. Dankzij de brug zal de authentieke kasteelpoort  
bovendien opnieuw als toegang fungeren.

De parking en de Rik De Rycklaan langs de spoorweg krijgen veel 
groen. Rode beuken zullen in de Rik De Rycklaan een laaneffect 
creëren. Met hun potdicht bladerdek doen ze meteen dienst als 
zicht-, stof- en geluidsscherm. De bomenrij zorgt bovendien voor 
een visuele vernauwing, wat bestuurders ertoe aanzet hun snelheid 
te minderen. Ook de verkeersveiligheid vaart er dus wel bij.

Om dat alles te realiseren werd een omgevingsvergunning aan-
gevraagd. De aanbesteding zal gebeuren in het najaar van 2019. 
Vermoedelijk kunnen de werkzaamheden dan starten in het 
voorjaar van 2020.

www.n-va.be/temse

Lieve Truyman
2de opvolger  
Vlaams Parlement

Uw kandidaten voor 26 mei
Voor het eerst levert N-VA Temse twee kandidaten voor de parlementsverkiezingen. Schepen Lieve Truyman staat op de lijst voor het 

Vlaams Parlement en huidig voorzitter van N-VA Temse Kim Aluwé is kandidaat op de federale Kamerlijst.

De plannen voor de parking aan de Rik De Rycklaan krijgen 
stilaan vorm.
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Vlaams Parlement

Matthias Diependaele | Lijsttrekker
• 39 jaar - Zottegem
• Fractievoorzitter Vlaams Parlement
• Schepen

Sarah Smeyers | 2de plaats
• 38 jaar - Aalst
• Kamerlid
• Schepen

                            Europa

Geert Bourgeois | Lijsttrekker
• 67 jaar - Izegem
• Vlaams minister-president

Assita Kanko | 2de plaats
• 38 jaar - Elsene
• Auteur

Kamer van Volksvertegenwoordigers

Anneleen Van Bossuyt | Lijsttrekker
• 39 jaar - Gent
• Europees Parlementslid

Christoph D’Haese | 2de plaats
• 52 jaar - Aalst
• Kamerlid 
• Burgemeester

Oost-Vlaanderen
Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar de verkiezingen van 26 mei. Ook in Oost-Vlaanderen. 


